

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Է. Պ. Մելիքսեթյան. Դիրիխլեի խնդիրը երկրորդ կարգի դիֆերենցիալ հավասարումների լիպոտիկ սխտեմների համար ինտեգրելի ֆունկցիաների դասում	407
Հ. Հ. Մաթևոսյան. Մերոմորֆ ֆունկցիաների ֆակտորիզացիան նրանց հզակիու- թյունների բազմության անջատմամբ	416
Ի. Կ. Խաչատրյան. Խառն կարգի դիֆերենցիալ հավասարումների համար լուծումների ասիմպտոտական պահպանող ձևափոխության օպերատորի գոյության մասին	424
Ն. Մ. Զեբաշյան. Որոշ օրթոգոնալ սխտեմների ներկայացման և փակության մասին	446

СОДЕРЖАНИЕ

Э. П. Меликсетян. Задача Дирихле для эллиптических систем дифференциаль- ных уравнений второго порядка в классе суммируемых функций	407
Г. У. Матевосян. Факторизация мероморфных функции с разделением множе- ства их особенностей	416
И. Г. Хачатрян. О существовании оператора преобразования для дифферен- циальных уравнений высших порядков, сохраняющего асимптотику решений	424
М. М. Дзрбашян. Представление и замкнутость некоторых ортогональных систем	446

CONTENTS

E. P. Meliksetian. The Dirichleys problem for elliptic systems of second order differential equations in the class $L_1(-\infty, +\infty)$	407
H. H. Matevosian. The factorization of meromorphic functions with separation of their singularity set	416
I. G. Khachatryan. On the existence of a transformation operator for high order differential equations, which preserves the asymptotics of solutions	424
M. M. Dzirbashtan. Representation and closedness of some orthogonal systems	446